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Protokoll fört vid klubbmöte i Ronneby Brukshundklubb  
tisdagen den 11 april 2023 kl 19.00 
 

1. Mötets öppnande.  
Ordförande Jessica Hultgren hälsade välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 

2. Fastställande av röstlängden. 
Antalet röstberättigade medlemmar var  22   st 
 

3. Val av två justerare  
Kenneth Lindfalk & Linda Ohlsson 
 

4. Styrelsens val av protokollförare för mötet är Martin Pettersson 
 

5. Klubbmötet stadgeenligt utlyst 
Klubbmötet var utlyst genom kallelse (mail) den 10/3. Dagordning för mötet 
publicerades på hemsidan den 3/4.  
 

6. Ekonomisk rapport 
Kassören gick igenom den klubbens ekonomiska läge. På bankkontot finns 
410 000 kr. Vi är just nu 451 medlemmar. 
 

7. Information från kommittéerna 
Hundägarutbildningskommittén; Kurser startar enligt plan. Ledarträff den 13/5 
 
Funktionärsutvecklingskommittén; nerlagd 
 
Tävlingskommittén; lydnadstävlingen inställd pga blöt plan. höstens tävlingar 2/9 
spår elit, 3/9 spår lägre/högre, 8/10 lyd alla klasser, 9/5 19:00 funktionärsmöte 
 
Mentalkommittén; MH 5/5 kl:16:00 – ca 19:00 även 6/5. Är i behov av figuranter 
överlag. MT 1/7 .  
 
Specialsökskommittén; ej närvarande 
 
Stugakommittén inne; efterlyser mindre mjölkpaket pga spill.  Ny diskmaskin 
inhandlas. 
 
Stugakommittén ute; Städkväll 11/4 – vi fick en hel del gjort.  
 
Agilitykommittén; prova på agility 16/4, 29/4 tävling. 
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Rallylydnadskommittén; ingen närvarande, nybörjarkurs startar 12/4 
 
Distriktskommittén;  Jessica gick igenom valda delar av distriktets årsmöte 15/3. 
 
Sociala medier; ingen närvarande. 
 

8. Kongresshandlingar/motioner 
Roland gick igenom verksamhets- och förvaltningsberättelse för Svenska 
Brukshundklubben. Vissa motsägelsefulla skrivningar (gällande medlemsantal 
och ekonomi) fanns mellan verksamhetsberättelse och den ekonomiska 
berättelsen. Detta kan troligen rättas till under kongressen. 
 
Motioner 
 
Motion 1 handlar om info och hjälp till lokalklubbarnas kassörer. En grupp ska 
tillsättas för att stödja kassörer lokalt med info och utbildning gällande 
skatteregler. Att SBK centralt skulle ta sig an att administrera lokal 
ekonomiverksamhet gällande t ex arbetsgivaravgifter mm ansågs dock omöjligt. 
Styrelsen i Ronneby ansluter sig till förbundsstyrelsen synpunkter. 
Klubbmötet beslutade i enlighet med styrelsens förslag 
 
Motion 2 handlar om låsning av utbildningsmodell i 5 årsperioder. 
Förbundsstyrelsen föreslår avslag med motivering att kursplanerna inte ändras 
så ofta och att man inte kan revider underhand om de är låsta. Den sista 
kommentaren är lite häpnadsväckande då tävlingsregler låses på 5 år. Är det inte 
viktigt att kunna ändra tävlingsregler om det behövs? 
Styrelsen i Ronneby är lite tveksam till att låsa i 5 årsperioder. 
Klubbmötet beslutade i enlighet med styrelsens förslag 
 
Motion 3 handlar om validering av utbildning. Förbundsstyrelsen föreslår avslag 
då ett valideringssystem skulle kräva stora arbetsinsatser – det finns också 
tidigare beslut att inte använda sig av validering i SBK 
Styrelsen i Ronneby stödjer förbundsstyrelsens avslagsyrkande. 
Klubbmötet beslutade enligt styrelsens förslag. 
 
Motion 4 handlar om att underlätta instruktörsutbildning, avskaffa kravet på att 
vara SBK instruktör innan man t ex utbildar sig till instruktör i specialsök. 
Förbundsstyrelsen föreslår avslag och anser att det finns viktiga delar i 
utbildningen till SBK instruktör som tappas bort om man genomför rent 
specialanpassad utbildning. 
Det nuvarande upplägget är efterfrågat av distrikten. 
Styrelsen i Ronneby är inte helt säker på vilket som kan vara bäst men tror att FS 
har ”torrt på fötterna”. Klubbmötet beslutade enligt styrelsens förslag. 
 
Motion 5 handlar om tillsättande av en  projektgrupp Bruks 2025. 
Bakgrunden är naturligtvis det faktum att antal startande deltagare och antal 
starter har gått ner mycket. 
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Förbundsstyrelsen anser att motionen ska avslås eftersom tillsättande av 
projektgrupp inte är en kongressfråga. 
Styrelsen i Ronneby tycker tvärtom att det är det visst – en kongressfråga alltså. 
Klubbmötet tyckte som styrelsen. 
 
Motion 6 handlar om utbildning av träningsfiguranter för Nordic Style, IGP 
svenskskydd och mondioring. 
Förbundsstyrelsen tycker enligt motion 5 
Styrelsen i Ronneby tycker samma som i motion 5. 
Klubbmötet tycker samma som styrelsen. 
 
Motion 7 handlar om Rasklubbar som vill genomföra medlems- och årsmöten 
digitalt. 
Förbundsstyrelsen är inne på samma linje och har i lämnat in en motion till SKK 
och Kennelfullmäktige. 
Styrelsen i Ronneby röstar för motionen. Klubbmötet också. 
 
Motion 8 handlar om samma sak men gällande motioner och övriga handlingar. 
Förbundsstyrelsen vill jobba vidare med ”övriga handlingar” eftersom 
möjligheten att lämna in digitala motioner redan finns. 
Styrelsen i Ronneby stödjer motionen. Klubbmötet också. 
 
Motion 9 handlar om att föreningscoacher ska bedriva uppsökande verksamhet 
och att det ska bokas in obligatoriska utbildningar av alla styrelser. 
Förbundsstyrelsen menar att det utskott som handhar föreningscoacher inte ska 
detaljstyras. Allt erbjudande om utbildning ska ske på frivillig basis och inte vara 
obligatoriskt. 
Styrelsen i Ronneby tycker som förbundsstyrelsen. Klubbmötet också. 
 
Motion 10 handlar om SBKs disciplinära möjligheter. 
Skåne menar att nuvarande system är oacceptabelt och att den egna 
organisationen ska kunna agera i disciplinära ärenden som rör den 
organisationen. 
SBK ska kunna försätta personer indisponibla under den tid en utredning tar. 
Förbundsstyrelsen vill att man avvaktar då SKK avser att göra en översyn av 
disciplinära hanteringar. 
Styrelsen i Ronneby velar i frågan – risk finns att SKKs översyn dels tar lång tid, 
dels att resultatet inte blir på det sätt som motionären önskar. 
 
Motion 11 handlar om  tillsättande av en fristående arbetsgrupp som ska stödja 
hanteringen av avelsfrågor inom SBK. 
Styrelsen är inte säker och vill ha öppet mandat på distriktsmötet. Det menar 
klubbmötet är OK. 
 
Motion 12 handlar om bildandet av eget utskott för mentalitet. 
Styrelsen och Klubbmötet tycker enligt motion 11. 
 
Motion 13 handlar om tillfälligt medlemskap för deltagande på MH. 
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Styrelsen i ronneby brukshundklubb föreslår avslag. Detsamma tycker 
klubbmötet. 
 

9. Frågestund (Övriga frågor) Det blev en diskussion om bruksprovens framtid. Inga 
förslag lades och inga beslut fattades. 
 

10. Mötets avslutande. 
Jessica tackade för intresset och engagemanget och förklarade mötet 
avslutat. 
 

 
Vid protokollet Justeras 
 
 
 
 
Martin Pettersson Jessica Hultgren Kenneth Lindfalk  
 
 
 
 
  Linda Ohlsson  
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